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§ 1 Mötet öppnas

Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna till kvällens styrelsemöte.

§ 2 Dagordning

Tillägg till § 8 Övriga frågor

8a Redovisning Vattenfall. I övrigt godkände mötet dagordningen. 

§ 3 Protokolljusterare

Ulrika Leray utsågs att justera protokollet tillsammans med Björn Lager.

§ 4 Föregående protokoll gicks igenom utan anmärkning.

§ 5 Skrivelser

Inga skrivelser har inkommit till styrelsen.

§ 6 Ekonomi

Rapport lämnades av kassören. Genomgång av:

Resultatrapport, jämförelse utfall 2005 med budget och utfall 2006

Balansrapport 

§ 7 Aktivitetslistan 

Inga nya ärenden noterades.

§ 8 Övriga frågor

Årsmöte – 29 april (Kallelse kommer)

Städhelg 28 – 29 april (info från resp kvartersombud)

Motioner till Årsmötet skall vara styrelsen tillhanda senast 14 mars 2007. Märk kuvertet ”Motion 
till Årsmötet”.

Snöröjning:

Björn kontaktar entreprenören som ansvarar för snöröjningen för att påpeka en del brister.

§ 8a Vattenfall

Inga nya uppgifter eller kompletteringar har kommit från Vattenfall. Kaj arbetar med att få fram de 
ritningar som Vattenfall efterfrågat. Tomas undersöker material som finns arkiverat sedan tidigare 
och Britt-Marie tar kontakt med Lantmäteriet.

§ 8 Nästa möte

Torsdagen den 15 mars kl 19.00 hos Christer Sjöberg.

§ 9 Mötet avslutas

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.
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